



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

澳門大學學生會

第 3/2021 號選舉委員會通告

公佈選舉委員會決議（一）

選舉委員會根據澳門大學學生會第 1/2020 號內部規章《領導機關選舉制度》第八十八條的規定，公佈對以下事實作出之決定。

本會於 2021 年 9 月 3 日接獲一宗投訴，為原澳門大學學生會之副財務長於參選第二十四屆澳門大學學生會領導機關選舉的停職期間，仍然履行其作為副財務長的職務，於屬會財務通知群的微信群中進行有關高等教局活動資助的工作事宜。其後本會於 2021 年 9 月 7 日進行聽證、經查明證據程序後，作出決議：

該停職成員所作出之行為乃屬違規，但該行為不足以影響整個選舉的運作、未能影響選舉結果等嚴重性，因此按第 1/2020 號內部規章《領導機關選舉制度》第七十六條的規定，向該違規會員作出一口頭警告。

特此通告。

第二十四屆澳門大學學生會
選舉委員會主席



唐御雯

唐御雯

二零二一年九月九日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union

Notice from Election Committee No. 3/2021

Announcement of Resolution by the Election Committee (1)

The Election Committee (referred to as the Committee after) announces its resolution toward facts described below, according to Article 88 of the Internal Regulation No. 1/2020 “Electoral System of Management Board” of the University of Macau Students' Union (UMSU).

On September 3, 2021, the Committee received a complaint regarding that the vice treasurer general of the UMSU, who is on suspension due to running in the election of 24th Management Board of UMSU, continued to perform duties as the vice treasurer general by arranging work related to the DSEDJ activity sponsorship in the WeChat group for financial affairs of sub-organizations. The Committee holds a hearing on September 7, 2021, and, in review of evidence, made the following resolution.

The behavior of the member on suspension is considered a violation to the regulation, but the behavior has posed no significant impact to the overall running of the election, or to the gravity of affecting the result of the election. Thus, in accordance with Article 76 of the Internal Regulation No. 1/2020 “Electoral System of Management Board”, a verbal warning is issued to the member in violation.

The above is hereby notified.

***The Chinese version shall prevail.**

24th Election Committee of UMSU

Chairman



唐御雯

Tong U Man

9th Sep, 2021